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ZÁPIS 
Z MIMO ŘÁDNÉHO 5. VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE BRAŠKOV, 

konaného dne 17. srpna 2015 od 17,00 hodin na OÚ Braškov 
 
 

Program:  
1. Zahájení 
2. Souhlas s výsledkem výběrového řízení na akci „Rekonstrukce místních komunikací v obci 

Braškov“ 
3. Souhlas s přijetím dotací na akce „Revitalizace rybníku Braškov“ a „Rekonstrukce oplocení 

sportovního areálu Jaroslava Valeše - Braškov“ 
4. Diskuse 
5. Usnesení a závěr 

 
  
K bodu 1) ZAHÁJENÍ  

Zasedání zahájil a řídil starosta ing. Vladimír Dráb. Konstatoval, že v době zahájení je 
přítomno 11 členů zastupitelstva, omluveni:  P. Horník, Š. Pilátová, J. Sochna, M. Vostrá, zasedání 
bylo řádně  svoláno, návrh programu byl odsouhlasen radou obce a zveřejněn na úřední desce. Dále 
uvedl, že mimořádné zasedání se dnes koná kvůli přidělení dotací ze Stč. kraje. Přečetl návrh 
programu a požádal o návrhy na změnu či doplnění programu. Další návrhy nebyly vzneseny a 
program byl odsouhlasen všemi hlasy. Starosta konstatoval, že se zasedání bude řídit schváleným 
programem.  
Všechny zaslané písemné podklady a smlouvy jsou přílohou originálu tohoto zápisu 

Za ověřovatele zápisu z dnešního jednání byli určeni: ing. J. Kolrusz a E. Střelečková.  Do 
návrhové komise byli zvoleni: předsedkyně ing. M. Randáková, členové Ing. K. Dolejšová a ing. 
M. Doksanský 

Listiny s podpisy 11 členů zastupitelstva a 1 přítomného občana jsou přílohou originálu 
tohoto zápisu. 
 
 
K bodu 2) SOUHLAS S VÝSLEDKEM VÝBĚROVÉHO ŘÍZENÍ N AKCI 

„REKONSTRUKCE MÍSTNÍCH KOMUNIKACÍ V OBCI BRAŠKOV“  
 Podklady  - rozhodnutí o výběru nejvhodnější nabídky a návrh smlouvy o dílo se 
zhotovitelem zastupitelé obdrželi s pozvánkou na dnešní zasedání.  

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 
 
Kdo souhlasí  s výsledkem výběrového řízení a uzavřením smlouvy o dílo s vybraným 
zhotovitelem? 
Pro: 11 hlasů  (Bečka, ing. Doksanský, ing. Dolejšová, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Peták, ing. 
Randákové,  Stádník, Střelečková, Votava) 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Výsledek hlasování: odsouhlaseno jednomyslně 

 
 
K bodu 3) SOUHLAS S PŘIJETÍM DOTACE NA AKCE:  

„REVITALIZACE RYBNÍKU BRAŠKOV“ A  
„REKONSTRUKCE OPLOCENÍ SPORTOVNÍHO AREÁLU JAROSLAVA  
VALEŠE – BRAŠKOV“  

Starosta sdělil, že obci se podařilo získat dotace ze Středočeského kraje na akce: 
„Revitalizace rybníku Braškov“ a „Rekonstrukci oplocení sportovního areálu J. Valeše – 
Braškov“. Dotaci na oplocení hřiště obdržela TJ Sokol Braškov, obec přispěje na spoluúčast ve 
výši 5%.  
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Podklady zastupitelé obdrželi při dnešním zasedání, neboť dosud nejsou uzavřeny 
smlouvy a schválení dotací prošlo na zasedání Zastupitelstva Středočeského kraje dne 
27.7.2015. 
Dotazy: 
Ing. J. Kolrusz: bude oplocení tak silné, jako kolem sběrného dvora? 
Odpověď starosty: plot za 460 tis. Kč bude dostatečný silný. Za rok by mělo být hotovo. 
Zásadní je nyní vytendrovat  dobrého dodavatele, TJ Sokol žádala o dotaci, kofinancovat bude 
obec, je to obecní majetek. 
Ing. M. Randákové  budeme muset uzavřít dodatek nájemní smlouvy, protože se jedná o 
technické zhodnocení. 

 
Kdo souhlasí  s uzavřením smluv o poskytnutí dotací z rozpočtu Středočeského kraje, a to ze 
Středočeského Fondu životního prostředí a zemědělství ve výši 935.904,-- Kč a spoluúčast ve 
výši 5% tj. 49.259,-- Kč a ze Středočeského Fondu vzdělávání, sportu, volného času a primární 
prevence ve výši  461.038,-- Kč a spoluúčast ve výši 5% tj. 24.266,-- Kč. 
Pro: 11 hlasů  (Bečka, ing. Doksanský, ing. Dolejšová, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Peták, ing. 
Randákové,  Stádník, Střelečková, Votava) 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Výsledek hlasování: odsouhlaseno jednomyslně 
 
 
K bodu 4) DISKUSE 
V diskusi se přihlásili o slovo: 

 
Ing. J. Kolrusz: vadilo mi, že nemáme úplně v pořádku obecně závazné vyhlášky o odpadech.  
Připravil jsem vyhlášky podle vzoru jedné obce, které schválila komise životního prostředí. Pozvali 
jsme také na obecní úřad zástupce Ekokomu - regionální manažerku pro Kladensko, s níž jsme 
konzultovali tyto věci, ale hlavně aktualizaci smlouvy se společností AVE, která nám sváží odpady a 
dělá za nás evidenci, kterou odevzdává Ekokomu. Naše připomínky jsme napsali obch. řediteli AVE 
p. Emrovi a on je všechny akceptoval, s tím že nová smlouva by byla platná od ledna 2016. 
Budeme mít v obci 8 svých kontejnerů na sklo a další 2 na sběrném místě na papír a na plasty, aby 
ten komu nevyhovuje pytlový sběr, je mohl vozit na sběrné místo v obvyklý den svozu odpadu. AVE 
nám potvrdil, že bude stejný svoz skla a doprava zdarma, tím ušetříme minimálně 15 tis. Kč ročně za 
pronájem nádob a další úspory vyplynou z lepšího třídění. Tyto dvě věci obecně závazné vyhlášky a 
smlouvu s AVE by zastupitelstvo mohlo odsouhlasit na příštím zasedání v září. 
Odpověď starosty: další schůzi rady máme 31.8.2015, poprosím vás, abyste přišel v 15,00 hodin a 
poslal mi předtím do e-mailu všechny dokumenty, které k tomu máte. Na této radě se domluvíme, jak 
budeme dále s vaším návrhem postupovat. 
 
Ing. V.  Dráb, starosta – budu teď mluvit sám za sebe, jako za občana. Máme tady 2 varianty, jak 
může republika nebo obec vypadat, jedna je policejní nesvobodná a druhá je svobodná a bez policie. 
Protože duševní úroveň většiny nebo možná menšiny Čechů, nevím kolik je těch zlořádů,  je tak 
nízká, že se na ně nedá pomocí svobody a demokracie apelovat, tak prosazuji kvůli bezpečnosti  
svých dětí, své matky a svému majetku, ten policejní. Nakonec já přijdu o jakékoliv svobody hrozně 
rád, ať mě někdo klidně nahrává, že se motám třeba z hospody. Já to unesu psychicky, ale hlavně 
chci, aby všichni ti, co mají nekalé úmysly a nevstupují do naší obce s dobrými úmysly, aby brali na 
vědomí, že jsme monitorovaná obec. Aby si našli nějakou  obec, kde je jednodušší trestnou činnost 
jakéhokoliv charakteru provádět. Aby bylo úplně jasno, protože jsou na to narážky, že tu máme 
kamery, vyjádřete se k tomu, kterým směrem se vydáme, nebo jakým kompromisem,  pak si to 
můžeme odhlasovat. 
Odpověď P. Stádník: zločinci se musí něčeho bát, jednoznačně jsem pro kamery všude, je dobré 
vidět, jestli nám někdo ničí něco na školce nebo na rybníku. 
Odpověď B. Bečka: slušným lidem to vadit nebude, jen těm, co mají něco za lubem. 
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F. Haas: stahovat to bude kdo? Případy známe z novin, že to někdo zneužije. 
Odpověď starosty: stahuje to Laitner. Platíme ho na dohodu o provedení práce.  
Odpověď ing. Randákové: měla by s ním být uzavřena smlouva. Nejde o nás, ale o občany, aby měli 
jistotu, že to nebude zneužito. 
Odpověď starosty: pravděpodobně to bude muset být interní dokument tyhle data, který se bude 
používat pouze při páchání trestné činnosti. 
 
Ing. K. Dolejšová: při vjezdu do jedné vesnice měli ceduli, že v obci mají kamerový systém… 
Odpověď starosty:  to teprve budu říkat, chtěl jsem vědět, jestli to zrušíme, nebo jestli to budeme mít, 
znovu jsem otevřel diskusi, pak vám řeknu, co musíme udělat. 
 
Další dotazy nebyly vzneseny. 
 
Kdo souhlasí s tím, abychom rozvíjeli kamerový systém s nahráváním z důvodu ochrany majetku a 
zdraví občanů? 
Pro: 11 hlasů  (Bečka, ing. Doksanský, ing. Dolejšová, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Peták, ing. 
Randákové,  Stádník, Střelečková, Votava) 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Výsledek hlasování: odsouhlaseno jednomyslně 
 
Ing. V. Dráb: nechal jsem tu na stole kolovat materiály, které jsme zaplatili, abychom je mohli 
předkládat policii, až nás někdo obviní z poškození zákonů o ochraně osobních údajů, celé je 
zpracováno,  nahrávat můžeme bez problémů, máme na to všechna razítka, která k tomu byla 
potřeba. Ode dneška nahráváme, myslím, že 2 měsíce dozadu, dnes na 15-ti kamerách a do pěti let 
jich bude 30-40. Nesnáším trestnou činnost jakéhokoliv charakteru a ukázalo se, že jedinou prevencí 
je toto, tak to budu rozvíjet, pokud mi v tom nezabráníte.  Na všech vstupech do obce bude cedule, že 
obec je monitorována kamerovým systémem, aby se každý mohl svobodně rozhodnout, jestli vstoupí 
nebo nevstoupí. Jak dlouho se budou uchovávat záznamy nevím, myslím, že měsíc až měsíc a půl, je 
to dáno počtem kamer, jejich kvalitou a kapacitou sítě a cenou nahrávacích zařízení. To, co teď 
probíhá, za rok bude jinak, tyto otázky jsou otevřené, Laitnera znáte všichni, komunikujte s ním. 
Výsledek hlasování poprosím zapracovat do usnesení. 
 
J. Peták: jak u výběrového řízení na dodavatele oplocení na hřišti, máme být aktivní, nebo probíhají 
přes obec? Na e-mail dostaneme další instrukce, nevím, jaký je standard, přes obec udělat výběrové 
řízení a my pouze papírově? 
Odpověď starosty: musíme to zjistit, pokud to půjde, postará se obec z hlediska majetku, když to 
nepůjde, budeme vám nápomocni, aby to dobře dopadlo. Výběrové řízení nám dělá administrátor, 
kterého si platíme, domluvíte se s ing. Dolejšovou, mohli bychom zvládnout sami, je to za 400 tis. 
Kč.  
Odpověď p. Haas: je to zcela mimořádný případ, v podstatě jde o oplocení hřiště, které vlastní obec. 
 

 
K bodu 5) USNESENÍ A ZÁVĚR 

Návrh usnesení přečetla předsedkyně návrhové komise ing. M. Randáková.    Připomínky 
ani návrhy na doplnění nebyly vzneseny. 

Kdo souhlasí s předloženým návrhem usnesení? 
Pro: 11 hlasů  (Bečka, ing. Doksanský, ing. Dolejšová, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Peták, ing. 
Randákové,  Stádník, Střelečková, Votava) 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Výsledek hlasování: odsouhlaseno jednomyslně 

 
Zasedání bylo ukončeno v 17,35 hodin. 
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Usnesení 
5. zasedání Zastupitelstva obce Braškov, konaného dne 17. srpna 2015 na OÚ Braškov 

 
Zastupitelstvo obce po projednání: 
 
 

a) schvaluje  

• Rozhodnutí o výběru nejvhodnější nabídky na veřejnou zakázky malého rozsahu na 
stavební práce: „REKONSTRUKCE MÍSTNÍCH KOMUNIKACÍ V OBCI BRAŠKOV „ 
uchazeči: FRONĚK, spol. s r.o., sídlo: Zátiší 2488, 269 01 RAKOVNÍK, IČ: 475 34 630 s 
nabídkovou cenou 5 792 182 bez DPH. 

• Smlouvu o dílo na stavbu „REKONSTRUKCE MÍSTNÍCH KOMUNIKACÍ V OBCI 
BRAŠKOV“ se společností FRONĚK, spol. s r.o., Zátiší 2488, 269 01 RAKOVNÍK, IČ: 
475 34 630 

 

b) souhlasí 
1)  S přijetím dotace z rozpočtu Středočeského kraje ze Středočeského Fondu životního 

prostředí a zemědělství a uzavřením smlouvy o dotaci na akci: 
• Revitalizace rybníku – Braškov  

ve výši 935.904,-- Kč a spoluúčastí ve výši 5% tj. 49.259,-- Kč 
 
2)  S přijetím dotace z rozpočtu Středočeského kraje ze Středočeského Fondu vzdělávání, 

sportu, volného času a primární prevence pro TJ Sokol Braškov na akci 
• Rekonstrukce oplocení sportovního areálu Jaroslava Valeše – Braškov  

ve výši 461.038,-- Kč a spoluúčastí obce ve výši 5% tj. 24.266,-- 
 

3) S instalací a rozvojem kamerového systému v obci pro ochranu majetku a zdraví občanů 
 

 
 c)  pověřuje 

  starostu obce 
 podpisem dnes schválených a odsouhlasených smluv 

 
 
 
 
Ing. Vladimír D r á b 

 starosta 
 
 
 
 
 

Ověřovatelé: 
 
Ing. Jiří    K o l  r u s z 
 
Eva   S t ř e l e č k o v á 
 
Zapsala: Jarmila Hehejíková 
 


